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برگزاری سمینار بررسی بحرانها و تبدیل به فرصتهای رشد و همکاریهای توسعه اقتصادی

به منظور نحوه مواجه و تصمیم گیری فعالان اقتصادی با بحران های اقتصادی و مالی سمینار«بررسی بحرانها و تبدیل

به فرصتهای رشد و همکاریهای توسعه اقتصادی» در محل اتاق تبریز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز صمد حسن زاده رئیس اتاق تبریز در این سمینار از دبیر میز تجاری ایران و چین به خاطر برگزاری این سمینار

و تلاش ایشان در راستای توسعه اقتصادی و فنی استان قدردانی نمود و اظهار امیدواری کرد که در این سمینار راهکارهای مناسبی برای فعالان اقتصادی در مواجه با مسائل و

مشکلاتی اقتصادی ارائه گردد.

رئیس اتاق تبریز با اشاره به این نکته که مشکلات اجتماعی و اقتصادی در همه کشورهای دنیا وجود دارد خاطر نشان کرد: سیاست های ظالمانه برخی کشورها بر کشور ما سخت

هایی را بر ملت تحمیل می نماید که امیدواریم با انسجام و وحدت دورنی بتوانیم براین مشکلات فایق آیم. وی با یاد آوری این موضوع که حقانیت ملت ایران به دنبال تعامل و

ایجاد ارتباط با کلیه کشور بر هیچ کشور و ملتی پوشیده نماند، افزود: به علت برخی کم لطفی ها و سوء مدیریت مشکلاتی برای کشور در حوزه اقتصادی ایجاد شده که امیدواری با

همدلی مردم و مسئولان در کوتاه ترین زمان ممکن برطرف گردد.

رئیس اتاق تبریز با تاکید بر این موضوع که مسئولان کشور با تلاش های شبانه روزی در سدد حل مسائل و مشکلات اقتصادی پیش رو هستند، خاطر نشان کرد: انسجام و وحدت

ملت و دولت می تواند مهمترین عامل حل مسائل اقتصادی کشور با کمترین هزینه ممکن باشد.وی در خصوص تجمعات و اعتصابات مردم در برخی از شهر های کشور تاکید نمود

اقداماتی از این دست در حل مسائل و مشکلات اقتصادی کشور کار کشا نخواهد بود.

حسن زاده در این خصوص گفت: از مسئولان کشوری انتظار است که در شرایط سخت اقتصادی با جلوگیری از رانت های اقتصادی، اجازه اختصاص منابع دولتی را به کالاهای غیر

ضروری ندهند تا امنیت خاطر شهروندان کشور بیش از پیش فراهم گردد.

وی با اشاره به این نکته که ملت ما در طول تاریخ با ایستادگی در برابر مشکلات بسیار بزرگ همیشه سربلند بوده خاطر نشان کرد: متاسفانه برخی از گروه ها که هرگز علاقمند

ثبات و آرامش در کشور نیستند باعث می شوند که انسجام و همدلی در جامعه تضعیف شود که امیدواریم با هدایت های مقم معظم رهبری و تلاشه های رئیس جمهور محترم و

هیات دولت بتوانیم مثل همیشه با همدلی و انسجام بر همه مشکلات موجود کشور غلبه نمایم.

علی جهانگیری معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی در سمینار بررسی بحران ها و تبدیل به فرصت های رشد و همکاری های توسعه اقتصادی گفت: در شرایط

فعلی واردات، هیچ توجیه اقتصادی ندارد و این فرصت خوبی است تا ما با احصاء نیازهای خود کالاهای وارداتی را در داخل تولید کنیم.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه شرایط پیش آمده در تاریخ ما به عنوان فرصت ثبت خواهد شد، افزود: با بهره گیری از توان دانشمندان و

فناوران داخلی می توانیم بخش قابل توجهی از نیاز کشور را تامین نمایم. وی در این خصوص یادآور شد: از دانشگاه ها و شرکت های دانش بنیان انتظار داریم ورود جدی داشته و

با تکیه بر توانمندی علمی و صنعتی در کنار فعالان اقتصادی و صنعتی کشور باشند.

جهانگیری با اشاره به این نکته که طبق آمار رسمی که از طرف اتحادیه چرم و کفش ارائه شده حدود 350 میلیون دلار واردات کفش و چرم به کشور داشته ایم که بدون شک در

شرایط فعلی واردات برای اقتصاد کشور مقرون به صرفه نخواهد بود افزود: فضا برای ورود جدی تولید کنندگان صنعت چرم و کفش بیش از پیش مهیا شده است. وی در این

خصوص خواستار ورود جدی بنگاه های اقتصادی کوچک در عرصه صادرات شد و افزود: در شرایط اقتصادی حاکم بر کشور انتظار داریم شرکت های کوچک و متوسط با قدرت در

این عرصه ورود کرده و نقش تاریخی خود را ایفا نمایند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار از تشکیل کارگروه احصای فرصت های تجاری، اقتصادی در استان خبر داد و افزود: : تبریز در شرایط سخت یکی از پایگاه های مقاومت

کشور بوده است و ما این روزها نیز وظیفه سنگینی بر دوش داریم و باید با همدلی بتوانیم در صحنه حضور داشته و در سطح کشور تاثیرگذار باشیم .وی در همین راستا از حمایت

تمام عیار دولت از فعالان اقتصادی، تولیدکنندگان و صنعتگران بخش خصوصی خبر داد و خاطرنشان کرد: علاوه بر مدیران اقتصادی، تمام مدیران سیاسی و فرمانداران در خدمت

اقتصاد استان و فعالان اقتصادی هستند تا با همراهی و همدلی از این شرایط سخت با سربلندی عبور نمایم.

وی ایجاد ارزش افزوده در صنعت و تولید را هدف اصلی فعالان اقتصادی استان دانست و گفت: دولت مصمم به شفاف سازی در عرصه اقتصادی است و از همه کار آفرینان انتظار

داریم با همراهی دولت فضا را برای دلالان و سودجویان تنگ تر کنند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار در خاتمه افزود: دولت بنا دارد همه حمایت های اقتصادی از واحد های تولیدی و صنعتی به صورت شفاف اعلام نماید، چرا که هرچه این

شفافیت بیشتر باشد وضعیت اقتصاد بهبود خواهد یافت، و در همین راستا از طرف دولت مقرر شده است به شرکتی که سهمیه یا ارزی داده می شود مردم بدانند که کدام شرکت

و چه افرادی این سهمیه را دریافت کرده اند.

در ادامه سمینا سلطانی دبیر میز تجاری چین در اتاق تبریز نامه شیونگ وی چن مدیر عامل شرکت زجیانگ ساینو ایران (انجمن انتقال تکنولوژی ایران و چین)و هولدینگ گییرفان

(خودور)که در زمینه تولید تکنولوژی پیشرفته ابزارآلات، قطعات خودرو، تولیدات فلزی، پلاستیک، مواد اولیه شیمیایی، سلوهای خورشیدی و... فعلایت دارند برای حاضرین در

جلسه قرائت نمود و خاطر نشان کرد : این هولدینگ از سال 2006 م با دولت و کار افرینان ایرانی همکاری مستمر داشته و در زمینه انتقال تکنولوژی به ایران تفاهم نامه بین

طرفین منعقد شده است و مقرر شده در مرداد ماه سال جاری به منظور گسترش ارتباطات اقتصادی و صنعتی در کشور و استان حضور داشته باشند.

دبیر میز تجاری ایران و چین در اتاق تبریز، بخش از نامه مدیر عامل شرکت زجیانگ ساینو ایران را که اظهار امیدوار نموده بود همکاری دو جانبه بین دو کشور ایران و چین تقویت

گردد و این دو کشور بازارهای بزرگ خود را به منظور توسعه اقتصادی دو کشور به اشتراک بگذارند، افزود: آقای شیونگ وی چن انسان بسیار عملگرا و متعهد است و دفتر کار خود

را در تبریز و کارخانه ای با تکنلوزی بسیار پیشرفته در منطقه آزاد جلفا احداث نموده است که همه نشان از جدیت این شرکت برای گسترش همکاری های دوجانبه است.

وی در خاتمه اظهار امیداوری نمود تا با گسترش همکاری های دو جانبه با شرکت های چنین بتوانیم بر مشکلات صنعتی استان فایق آیم.

در ادامه سمینار دکتر سینا گرامی عضو هیات علمی مدرسه بازاریابی تبریز در خصوص بحران تصمیم گیری و مدلهای تجاری به ایراد سخنرانی پرداخته و به سوالات فعالان اقتصادی

حاضر در سمینار پاسخ داد.
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